
RADA soŁEct(A
w zabrzetu

Gn Czechowicc,Dzlcdrice

PRoToKÓŁ
z zebrania Rady §ołeckiej w Zabrzegu z dnia 6 września 2017 r.

§Ńys Andrzej Puskarczyk powitał zebranych człoŃów Rady Sołeckiej, zebranie było
plawomocne o czym poinformował zebranych Sołtys
Na zebraniu obecni byli:

1. Krzysztof Jarczok
2. Jerzy Kwaśniewski
3. Leon Kaplita
4. Tomasz Londzin
5. Władysław Wiśniewski
6. Alicja Kuboszek
7. Tomasz Borkowski
8, Jacek Wrzoł

Sekretarzem zebrania wybrano członka Rady Sołeckiej Alicję Kuboszek.
Sohys przedstawił porądek zebrania:

l. Powitanie zebrarrych członków Rady Sołeckiej.
2. Przedstawienie porządku zebrania.
3. Przyjęcie protokołu z 9 częrvvcażll'l r.

Omówienie zadń dla Urzędu i Powiatu na lata 2017.
Podział środków finansowych na 2018 r.
Omówienie zębrania Wiej skiego.

7. Sprawy bieżące.
8. Zakończenie zebrania.

Porządek zebtania oraz ptzyjęcie protokołu z dnia 9 czeI§łca 2017 r. poddano pod
głosowanie, które zostały przyjęte jednogłośnie.

Sohys Andrzej Puskarczyk przedstawił zebranym człoŃom Rady Sołeckiej pisma,

które wpłynęĘ do Rady Sołeckiej w Zabrzegu dotyczące zapotrzebowania na środki
finansowe na zadnia do wykonania w ż018 r, ńożonę przez instytucje i organizacja działające

na terenie Sołectwa Zabrzeg.

1. Zanąd Ochotniczej StraZy Pożarnej w Zabrzegu.
2, Polski Zwięek Emerytów, Rencistów i Inwalidów ZarądKoła w Zabrzegu
3. Zespół Szkół im. ks, Józefa Londzina w Zabrzegu.
4. Przedszkole Publiczne w Zabrzegu.
5. Ludowy Ucmiowski Klub Spońowy ,,LUKS" Zabrzeg.
6. Stowarzyszenie Chóru św. Józefa w Zabrzegu,
7. Koło Pszcze\arzy w Zabtzegu.
8. Ludowy Klub Sportowy ,,SOKOŁ" Zabtzeg.
9. Koło Gospodyń Wiejskich w Zabrzegl.

PrzysĘpiono do wstępnego podziału środków finansowych, które są do dyspozycji
Rady So}eckiej w Zabrzegu w ż017 r. Wydzielono kwotę na Fundusz Sołecki
oraz na instytucje i organizacje działalące w Zabrzegu, a klóre złożyĘ
wniosek z prośbą o udzielenie kwot na zadania w ż017 r,
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W ramach Funduszu Sołeckiego zaproponowano na wykonanie oświetlenia i &ogi

w zabrzeg oraz ognisko Mllzyczne i zespół Regionalny przy MDk w czechowicach_

Dziedzicach.
Zgodnie z pismami o zapotrzebowanie na środki finansowe na zadnia do wykonania w 2,018 r,

piez inst}tucje i organizacje działające na terenie sołectwa zabrzeg przydzielano środki

,ru po.""r.góine zaJania. ń.opono** kwoty zostały omówione i poddane głosowaniu,''

podiiał sroókow został przyjęty jednogłośnie ( podziń środków przyznanych przez Radę

Sołecką na,2018 r, w załączeniu.)

Sohys przedstawił Radzie Sołeckiej wykonane i zaplanowane zńaniaw Sołectwie Zabrzeg:

- wykonanie wiaty,
- dobudowa oprawy oświetleniowej przy ulicy Obj azdowej,

- wybudowanie ulicy Lisiej wraz z nakładka asfaltową,

- półozenie nakładki asfaltowej na ulicy Gazdy od ulicy pytla do ulicy spacerowej wraz

z odwodnieniem,
- położenie nakładki asfaltowej na ulicy Łąkowej ( Zimowej),
- położenie nakładki asfaltowej na ulicy Ozaistej,

- położenie nakładki asfaltowej na ulicy Grzybowej i Makowej,
- położenie nakładki asfaltowej na ulicy Letniej-Zimowej,

Sołtys omówił zadania do pĄektu budżetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej

oraz do pĄektu budżetu Gminy Czechowice_Dzi edzice la 2018 r., które zostaną

przedstawione na zebraniu Wiejskim w dnfu 22 wtześnia2077 r,

Ustalono termin zebrania Wiejskiego z mieszkańcami Solectwa Zabrzeg na dńęń Z2września 
ł

ż017 r. godz. 1800 w budynku Zespołu Szkół im. Księdza Londzina w Zabrzegu,

Sohys Andrzej Puskarczyk podziękował przybyĘm człoŃom Rady Sołeckiej

i tym akcentem zakończył zebranie.

l

Protokół sporfądziła:

Alicja Kuboszek
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